
ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ

Θεσσαλονίκη, 5/9/97

Ο Πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης, μετά την ανάδειξη της Αθήνας, από τα 

μέλη της Διεθνούς Ολυμπιακής Επιτροπής, ως διοργανώτριας πόλης των 

Ολυμπιακών Αγώνων του 2004, προσερχόμενος στα εγκαίνια της 62ης 

Διεθνούς Έκθεσης Θεσσαλονίκης, προέβη στην ακόλουθη δήλωση:

“Κερδίσαμε! Αυτό δείχνει ότι η Ελλάδα μπορεί. Ότι μπορούμε να κερδίσουμε 

στο διεθνή ανταγωνισμό, αν προετοιμαστούμε με σοβαρότητα, αν 

δουλέψουμε στη σωστή κατεύθυνση.

Η Ελλάδα μπορεί σε όλους τους τομείς, όχι μόνον στον τομέα του 

Αθλητισμού. Και αυτό θα δείξουμε αυτές τις δύο μέρες, εδώ, στη 

Θεσσαλονίκη.

Οι Ολυμπιακοί Αγώνες είναι για μας, μια μεγάλη ευκαιρία να ενισχύσουμε τη 

διεθνή μας θέση, να προβάλουμε τα θέματα της χώρας, να δημιουργήσουμε 

φιλίες, να αυξήσουμε τη διασύνδεσή μας με όλες τις χώρες του κόσμου.

Οι Ολυμπιακοί Αγώνες είναι για μας, μια ευκαιρία να δώσουμε σ’ αυτούς τους 

αγώνες ένα νέο πνεύμα, να προσπαθήσουμε να φύγουμε από την 

εμπορευματοποίηση, να θυμηθούμε τα ιδανικά της ευγενούς άμιλλας, τα 

οποία γεννήθηκαν εδώ σ’ αυτό τον τόπο.

Οι Ολυμπιακοί Αγώνες είναι για τον τόπο μας μια ευκαιρία για μεγάλα έργα 

υποδομής, για οικονομική ανόρθωση, για την ανάπτυξη.

Οι Ολυμπιακοί Αγώνες είναι η ευκαιρία να δείξουμε και ένα άλλο πρόσωπο: 

Το πολιτιστικό πρόσωπο της χώρας και το πολιτιστικό περιεχόμενο που 

πρέπει να έχει ο Ολυμπισμός.

Κερδίσαμε γιατί δουλέψαμε με στόχο. Και με στόχο θα συνεχίσουμε να 

δουλεύουμε”.


